
2. ali –O– DEKLINACIJA 

Samostalniki te sklanjatve so moškega (-er, -us) in srednjega spola (-um). 

KONČNICE: 

N -us/-er/-um       -i/-a 

G  -i       -orum 

D  -o       -is 

A  -um       -os/-a 

V  -e                                            -i/-a 

Abl.   -o       -is 

 

Ženskega spola so: 

 humus, humi – prst, tla in alvus, alvi – trebuh 

 Imena dreves ter imena dežel, mest in manjših otokov na –us: 

 fagus – bukev, populus – topol, malus – jablana, prunus – sliva, quercus – hrast, pirus – hruška, cerasus – češnja, 

ficus – figa1 

 Corinthus – Korint, Cyprus – Ciper, Aegyptus – Egipt, Epirus – Epir, Rhodus – Rodos 

Srednjega spola sta še substantiva vulgus, vulgi – nižje ljudstvo in virus, viri – strup. 

POSEBNOSTI 

Lastna imena, ki se končujejo na –ius, -aius, -eius in besede filius, genius – duh zaščitnik, meus – moj, imajo v V sg. 

končnico –i. 

nominativ Tullius Gaius Pompeius filius genius meus 

vokativ Tulli Gai Pompei fili geni mei 

 

 

 

                                                      
1 sadeži so srednjega spola na –um (malum, prunum) 

 servus, servi, servo, servum, serve, servo 

 servi, servorum, servis, servos, servi, servorum 

 

- templum, templi, templo, templum, templo 

- templa, templorum, templis, templa, templorum 


